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1. Opening  
 
2. Mededelingen 

a. Toe-/ en uittredingen 
Er zijn momenteel geen nieuwe ontwikkelingen  

 
b. Voorstellen nieuwe collega’s gemeente Dordrecht: 

• Romina Haniffa, interventiespecialist beschermd wonen.  Binnen de 

gemeente Dordrecht zijn er interventiespecialisten en 

aandachtfunctionarissen voor diverse maatschappelijke thema’s aangesteld. 

In haar rol als interventiespecialist zal Romina zich met (complexe) regionale 

casuïstiek bezighouden.  

• Jorg Verkerk, is tijdelijk ingehuurd om Mireille op te volgen als strategisch 

adviseur beschermd wonen.  

 
c. Hervormingen Beschermd Wonen met 1 jaar uitgesteld (doordecentralisatie) 

Bij de vorige FOT is er door de gemeente Dordrecht een presentatie gegeven over de 
doorcentralisatie van beschermd wonen. Recentelijk is de wetswijziging uitgesteld 
naar januari 2025, omdat besluitvorming via de tweede kamer niet voor januari 2024 
gereed zal zijn. Daarom wordt de wetswijziging doorgeschoven naar januari 2025. De 
gemeente Dordrecht gaat wel verder met voorsorteren op de wijziging. Dit betekent 
dat de transformatieagenda ook verder zal worden vormgegeven. Bij de volgende 
FOT in september zal de gemeente Dordrecht een update geven over de 
ontwikkelingen m.b.t. de doordecentralisatie en een terugkoppeling geven inzake de 
planning en afspraken op bestuurlijk niveau.  
 

d. Resultaten onderzoek klantbeleving BW tkn (zie bijlage 1) 
Er zijn geen vragen. 
 

e. CM, delen onderzoeksverslag met zorgaanbieders.  
Vanaf 1 juli 2023 is het mogelijk om informatie te delen die is opgenomen in het 
onderzoeksverslag. Op deze wijze kunnen zorgaanbieders meer informatie 
ontvangen waardoor er geen dubbele uitvraag nodig is. De client dient hiervoor wel 
toestemming te geven i.v.m. de privacy. De SDD is voornemens om de informatie te 
delen via een beveiligde omgeving.  

 
3. Vaststellen notulen vorige FOT (zie bijlage 2) 

Geen op- of aanmerkingen vorige notulen. Notulen zijn hierbij vastgesteld. Notulen kan niet 
gedeeld worden op het scherm i.v.m. technische problemen. Indien er nog op- of 
aanmerkingen zijn, dan kunnen deze per mail (i.greive@drechtsteden.nl) worden 
aangeleverd.  

a. Herhaalde oproep: 

 

Verslag FOT BW&O 
Bestuurlijke aanbesteding Inkoop Wmo 2015 

Fysieke overlegtafel BW&O (digitale sessie) 

Datum: 22 juni 2023 

Tijd:  10.00 – 12.00 uur (vergaderzaal open vanaf 9.45 uur) 

Adres: Stadskantoor Dordrecht VK1 

Voorzitter: Ilse Greive 
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• Oproep: wie mee wil denken over het systeem van toezicht /melden 
incidenten en het herijken hiervan, kan zich melden bij 
ict.hulswit@dordrecht.nl. 

• Eventuele aandachtspunten / lessons learned vanuit woonplaatsbeginsel 
Jeugd kunnen ingediend worden bij Inge Hulswit, t.b.v. input gesprek met 
bestuurders (ict.hulswit@dordrecht.nl). 
 

4. Updates 
 

a.    Werkgroep Time-out voorziening  

Bij de vorige FOT is de afspraak gemaakt om hierover met elkaar in gesprek te gaan. 

Afgelopen mei heeft er een gesprek plaatsgevonden met een aantal zorgaanbieders. Uit dit 

gesprek is naar voren gekomen dat de Regionale Kenniswerkplaats momenteel ook bezig is 

met een verkenning voor een time-out voorziening. Er is al een projectplan geschreven, maar 

er is nog geen projectleider aangesteld. Er zal verder onderzocht moeten worden waar nu 

behoefte aan is. Het is van belang om in te zetten op preventie door tijdig informatie met 

elkaar te delen om verdere escalaties te voorkomen. CM gaat in gesprek met de WMO om te 

toetsen of de gemaakte afspraken worden nagekomen om zo verder in beeld te brengen hoe 

de samenwerking loopt. Wellicht zijn er nog verbeterpunten waar we mee aan de slag 

kunnen. De regionale kenniswerkplaats zal in het najaar worden uitgenodigd om bij de FOT 

hun plannen te presenteren. CM koppelt de zorgaanbieders aan het project bij de regionale 

kenniswerkplaats. De werkgroep zal een pas op de plaats maken tot dat er meer bekend is 

over de time-out voorziening die door de Regionale kenniswerkplaats wordt ontwikkeld..  

b. Agenda HKG  

Strategisch overleg 
Er staat een strategisch overleg gepland. Het strategische overleg gaat over de toekomstvisie 
waar er breder wordt ingegaan op de agenda HKG. Tijdens het overleg worden handvaten en 
informatie gegeven met als doel dat bestuurders een goede afweging kunnen maken in wat 
ze willen gaan ontwikkelen in hun eigen gemeente. De bestuurders moeten een nieuw bod 
gaan voorbereiden voor de agenda. Dit bod moet voor het einde van het jaar worden 
gedaan. 
 
Project Merbau 
Het project Merbau gaat starten en zal aan het einde van de zomer openen. Het Leger des 
Heils heeft 17 a 18 plaatsen om mensen te laten doorstromen vanuit de opvang. 
 

 Leerpark 
Het Leerpark is een aantal maanden geleden geopend. Tijdens de themamiddag hebben 
zorgaanbieders een locatiebezoek kunnen afleggen. De woningen zijn nog niet volledig 
gevuld. Tevens zijn er wat opstartproblemen. Door het mooie weer gaan jongeren naar 
buiten. De meldingen van overlast nemen toe en de politie is een paar keer opgeroepen.  
Oproep vanuit de gemeente richting zorgaanbieders om jongeren die mogelijk passen bij het 

Leerpark aan te melden. Indien deze aanmelding er niet doorheen komt, graag melden bij 

Mireille of Jurgen zodat deze signalen kunnen worden opgepakt.  

Er is recentelijk een beheerdersgroep samengesteld. Vanaf 28 juni zal deze beheerdersgroep 
bij elkaar komen om te zorgen dat de gemaakte afspraken worden nagekomen en om meer 
grip te krijgen op de situatie. Er heerst onduidelijkheid over de toegang van deze voorziening.  
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Momenteel worden er bepaalde groepen buitengesloten door de huischmeesters. Het is niet 
de bedoeling om groepen op voorhand buiten te sluiten. De expertise ligt bij de 
zorgaanbieder en de gemeente heeft vertrouwen in het oordeel van de zorgaanbieder. Dit 
betekent dat de screening door de zorgaanbieders wordt uitgevoerd.  
 
Zorgaanbieders willen graag weten of het Leerpark ook geschikt is voor alleenstaande 
moeders. Het Leerpark is niet geschikt voor alleenstaande moeders, omdat de 
huurovereenkomst tijdelijk van aard is. Eddee is momenteel bezig om een woonvoorziening 
voor Tienermoeders te ontwikkelen.  

 
c. Stavaza Crisisopvang jongeren  

Locatie  
In Q4 2023 komt er een locatie vrij. Aan het einde van dit jaar of begin volgend jaar hoopt 
Enver te kunnen starten met de crisisopvang. Deze crisisopvang wordt ingezet als korte 
termijn oplossing. Voor de langere termijn wil de gemeente kleinschalige woonvoorzieningen 
realiseren om de doelgroep op te kunnen vangen. De crisisopvang is daarom tijdelijk van aard 
en zal voor een x aantal jaar worden ingezet als tussenoplossing. Hierna zal de overgang naar 
kleinschalige woonplekken worden gemaakt.  
 
Intentieovereenkomst 
De intentieovereenkomst is inmiddels rond en wordt binnenkort getekend door alle 
ketenpartners van de werkgroep. Als de intentieovereenkomst door alle partijen is getekend 
zal er een kort persberichtje uit gaan.  
 
Locatiebezoek crisisopvang Utrecht 
Op donderdag 21 september staat er een locatiebezoek gepland bij de crisisopvang in 
Utrecht. Deze crisisopvang voor jongeren wordt uitgebaat door Youke. Zij runnen al geruime 
tijd deze opvang. De gemeente nodigt zorgaanbieders uit om aan te haken indien zij 
interesse hebben.  
 

 Activiteiten vanuit de werkgroep 
Het projectplan is afgerond en de subsidieaanvraag wordt in orde gemaakt. Om de locatie te 
kunnen openen moet er een plan van aanpak worden opgesteld en de processen moeten nog 
nader worden uitgewerkt. De bijeenkomsten van de werkgroep worden na de zomer 
voortgezet. De werkgroep zal na de vakantie verder gaan met de vormgeving van de 
werkprocessen.  
 

 Kleinschalige ambulante start  
Tot slot onderzoekt de gemeente de mogelijkheden om (alvast) een ambulante start te 
maken. De stuurgroep HKG heeft eerder vastgesteld dat dit een regionale opgave betreft en 
niet alleen een opgave is van de gemeente Dordrecht. Daarom zal dit vraagstuk geagendeerd 
worden bij het RBO (regionaal bestuurlijk overleg corporaties). Het vraagstuk zal bij het 
volgende RBO worden besproken. Beleid gemeente Dordrecht en CM SDD zullen aanhaken 
om de vraag nader toe te lichten.  
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d. Evaluatie extramurale BW-arrangementen  

Binnenkort staat er een evaluatie gepland op de verschillende producten en de doorstroom 
binnen de keten. Momenteel is de evaluatie nog in de voorbereidende fase en wordt een 
memo opgesteld voor de evaluatiewerkgroep. Er staat in augustus een interne sessie gepland 
om deze memo inhoudelijk te bespreken en definitief te maken. Hierna zal er met de 
zorgaanbieders een sessie voor de inhoudelijke evaluatie worden gepland. Voorafgaand aan 
het overleg zal de memo met de zorgaanbieders worden gedeeld. De gemeente is 
voornemens om in september te starten met de inhoudelijke evaluatie. Het is nog niet 
duidelijk hoeveel inhoudelijke sessies de evaluatie nodig heeft.  

 
5. Signalen/oproep VNG WLZ indicatie  

In het verleden zijn klanten vanuit de Wmo naar de Wlz gegaan. Het rijk vindt dit te duur 
worden en wil de instroom in de Wlz met 20% verminderen op korte termijn.  
De korte termijn maatregelen uit de bestuurlijke afspraken richten zich op de potentiële 
groep cliënten die de Wlz nog zouden kunnen instromen. Voor de lange termijn vindt een 
onderzoek plaats naar mogelijke aanpassingen in wet- en regelgeving, waaronder het 
afgeven van tijdelijke Wlz-indicaties of het inbouwen van een weegmoment. Deze 
aanpassingen gelden dan waarschijnlijk alleen voor mensen die nieuw toegang krijgen tot 
ggz-wonen in de Wlz. Het op grote schaal herindiceren van mensen die reeds een indicatie 
hebben ontvangen is vanuit juridisch oogpunt niet toegestaan. In Q1 2024 wordt de balans 
opgemaakt. Als de instroom van mensen met een psychische aandoening in de Wlz 
onvoldoende is gedaald dan kunnen financiële maatregelen voor 2025 worden overwogen.  

 

De Drechtsteden gaat zich aanmelden voor de werkgroep bij de VNG, omdat er zorgen zijn 
over deze ontwikkeling. Het gaat met name over VPT cliënten in de Wmo. Het gaat over 
minimale aantallen, maar er is nu wel erkenning voor cliënten die langdurig zorg nodig 
hebben. De gemeente Dordrecht vreest een financiële exercitie. Het langdurige karakter van 
de zorg is volgens de VNG in de nieuwe  situatie geen criteria meer. De gemeente Dordrecht 
vreest dat er mogelijk gesneden gaat worden in het maatwerkbudget alvorens de werkgroep 
is gestart. De ambities van de gemeente Dordrecht zijn om te gaan monitoren en mee te 
denken aan de tekentafel in plaats van af te wachten totdat er een beslissing is genomen. Bij 
de volgende FOT zal er een terugkoppeling worden gegeven over de voortgang. 

 

Zie ook: https://vng.nl/nieuws/afspraken-om-hoge-instroom-wlz-ggz-terug-te-

dringen 

 
6. Indexatie  

De wijze van indexatie gaat veranderen. Voorheen werden de tarieven per januari 
geïndexeerd. Vanuit de zorgaanbieders is het verzoek gekomen om de indexatie te baseren 
op het definitieve indexcijfer. De SDD heeft hiermee ingestemd. Dit betekent dat de tarieven 
jaarlijks omstreeks mei, zodra het definitieve indexcijfer bekend is, worden herzien. 

 

7. Samenvatting afspraken, vervolgacties en planning 
• Doordecentralisatie: aan de volgende FOT BW&O van 7 sept as. zal door Inge Hulswit een 

update gegeven worden over de ontwikkelingen m.b.t. de doordecentralisatie (n.a.v. 
bespreking met bestuurders). 

• Onderzoeksverslagen delen: de SDD is voornemens om de onderzoeksverslagen per 1 juli 
as. te gaan delen met aanbieders, via de beveiligde verbinding van Vecozo. Het delen van het 

https://vng.nl/nieuws/afspraken-om-hoge-instroom-wlz-ggz-terug-te-dringen
https://vng.nl/nieuws/afspraken-om-hoge-instroom-wlz-ggz-terug-te-dringen
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ondersteuningsplan via Zorgportaal vraagt nog een administratieve uitwerking bij de SDD. 
Communicatie volgt via CM SDD.  

• Ontwikkeling Time out voorziening: aan de FOT BW&O van september of oktober zal de 
werkgroep van de GGD gevraagd worden om een toelichting te geven over de stavaza m.b.t. 
ontwikkeling van een time out voorziening. 

• Leerpark: neem contact op met Jurgen (jem.elias@dordrecht.nl) of Mireille 
(ml.henderson@dordrecht.nl) wanneer er problemen ondervonden worden in bijv. de 
communicatie met de Huischmeesters.   

• Crisisopvang jongeren locatiebezoek: op vrijdagmiddag 22/9 zal er een locatiebezoek 
plaatsvinden bij een crisisopvanglocatie in Utrecht, bij de organisatie Youké. Deelnemers van 
de werkgroep crisisopvang zijn welkom om aan te sluiten bij dit bezoek.   

• Ontwikkelingen Wlz: Dordrecht wil regio zijn om mee te denken en heeft dit ook 
aangegeven. Het kan zijn dat aanbieders geconsulteerd worden om input op te halen. Aan de 
FOT van september zal een update gegeven worden.  

• Indexaties: de wijze van indexeren wijzigt: vanaf 2024 zal indexatie plaatsvinden op basis van 
de definitieve index i.p.v. de voorlopige index. Het moment van indexeren gaat daarom naar 
Q2 van het betreffende jaar.  
 
Aanvullend op bovenstaande afspraak m.b.t. delen onderzoeksverslagen nog het volgende: 

• Oproep vanuit SDD aan aanbieders: vermeld op het Ondersteuningsplan s.v.p. de actuele 
gegevens van de betreffende begeleider/contactpersoon (wees hier vooral alert op bij 
herindicatie), zodat de Wmo contact op kan nemen met de juiste begeleider wanneer nodig. 

 
8. Afsluiting 
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